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Omgevingsdialoog Zonnepark Corubona. 
 
Voor Leudal Energie staat voorop dat haar leden (inmiddels ruim 450) maar vooral ook de 
omwonenden van een plan uitgebreid betrokken worden vanaf de prille planontwikkeling. 
Draagvlak, vertrouwen en participatie zijn daarbij de belangrijkste uitgangspunten. 
 
In 2019 is een ledenwerkgroep opgericht die samen met de projectleider werkt aan de ontwikkeling 
van het plan. Nadat de eerste ideeën besproken waren en afspraken waren gemaakt met de 
grondeigenaar is besloten om op 19 september 2019 een eerste informatieavond voor de direct 
omwonenden te beleggen in het gemeenschapshuis te Nunhem. 
Hiervoor zijn op ruim 90 adressen rond de locatie uitnodigingen voor de informatieavond verspreid. 
Tijdens dit verspreiden is met diverse omwonenden gesproken. Men reageerde positief op onze 
plannen.  
Op de informatie avond is ons voorlopige plan uitgelegd en is vooral ook verteld wat de coöperatieve 
aanpak inhoudt. Dus informeren, meepraten, participeren. Ook hier van de aanwezigen alleen maar 
lof voor ons plan. Op deze avond was ook Robert Wilms namens de gemeente aanwezig om vragen 
te beantwoorden. 
 
Nadat op 28 april 2020 ons principeverzoek door de gemeenteraad werd goedgekeurd zijn de 
omwonenden hierover weer geïnformeerd via een nieuwsbrief. 
 
Op 23 september 2020 is over het uitgewerkte plan weer een informatie  bijeenkomst belegd, 
ditmaal in het gemeenschapshuis in Haelen. Ook hiervoor werd weer een uitnodiging bij ruim 90 
omwonenden verspreid. Tijdens het rondbrengen is ook weer met diverse omwonenden gesproken 
die allen positief reageerden op het plan. 
Op de avond zelf is via een Power Point presentatie uitgelegd wat het plan was, welke 
landschapsversterkende maatregelen er genomen worden en hoe omwonenden kunnen 
participeren. Zie hiervoor het bijgevoegde verslag. 
 
Natuurlijk zullen wij, indien ons ingediende plan leid tot een vergunning, hierover met de 
omwonenden in gesprek gaan. Dit om hun te informeren en hun verder bij het plan te betrekken wat 
naar wij hopen leid tot daadwerkelijke participatie in het project. 
 
Vooralsnog is de conclusie dat de omwonenden die we gesproken en geïnformeerd hebben positief 
zijn over ons plan voor de Zonneweide op de voormalige stortplaats.  
 
 
Namens bestuur Leudal Energie, 
 
De voorzitter. 
 
 
 

 


